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Forslag 4 
Vi trenger flere fastleger 
 
Årsmøtet i Stovner Arbeiderparti er glad for den styrking dagens regjering har sørget for 
når det gjelder fastlegeordningen. Fastlegeordningen er en sentral del av vår 
primærhelsetjeneste og skal gi trygghet for at alle uavhengig av privat økonomi skal ha 
en lege å gå til når behovet er der. Derfor skal det også være slik at alle skal ha en 
fastlege. 
  
Fram til 2021 var det en bekymringsfull utvikling. Stadig flere stod uten fastlege, og 
altfor få leger valgte å jobbe som fastlege. Høyreregjeringa gjorde svært lite for å snu 
den negative utviklingen.  
  
I fjor fikk nær 80 000 nordmenn fastlege, og det ble rekruttert sju ganger så mange 
fastleger i fjor sammenlignet med 2021. Over de to siste årene er det brukt over 1 
milliard kroner mer på fastlegeordninga. Støtta til legevakt er også økt. 
Men om den negative trenden er snudd, er vi ikke i mål. Fastlegemangelen er størst i 
deler av distrikts-Norge, men også i sentrale strøk er det legemangel. Årsmøtet mener at 
vi må legge enda bedre til rette for å rekruttere flere fastleger, særlig yngre leger og 
kvinnelige leger. Administrativt arbeid og rapportering må forenkles, noe av 
arbeidet må kunne overføres til andre som sykepleiere og helsefagarbeidere, og 
kommunene må i større grad kunne ha kommunale legekontor med faste medarbeidere 
der det er ønske om det. 
 


